

合同编号：BLPX1806808

孙中山先生是中国近代民族民主主义革命的开拓者，中国民主革命伟大先行者，中华民国和中国国民党缔造者，三民主义的倡导者。其创立《五权宪法》，首举彻底反封建的旗帜，“起共和而终二千年帝制”，为了改造中国耗尽毕生的精力，在历史上留下了不可磨灭的功勋，也为政治和后继者建立了坚固而珍贵的遗产。孙中山先生对中国的改革发展有着重要的作用，深受人们崇拜。近年来，随着古玩收藏市场的持续火爆，与孙中山先生相关的收藏品深得藏友喜爱。

Mr. Sun Zhongshan was the pioneer of the national democratic revolution in modern China, the great pioneer of the Chinese democratic revolution, the founder of the Republic of China and the Chinese Kuomintang, and the advocate of the three people's principles. It founded the five rights constitution, the first to complete the banner of complete anti feudalism, "the Republic and the final two thousand years of monarchy". In order to transform China's lifetime energy, it has left indelible merit in history and established a strong and precious legacy for politics and successors. Mr. Sun Zhongshan plays an important role in the reformation and development of the China, people worship. In recent years, with the collection of antiques market continued unpopular, and Mr. Sun Zhongshan won a favorite collectibles.



在2013年的时候，出现一枚特殊版本“孙小头开国纪念币”，长头六角形版，这是百万里无一的珍贵藏品。那时候经众多收藏家激烈争夺，最终以140万成交。2014-2015年，孙小头的市场价格突破百万已经是稀松平常，一些特别的版本价格升值更快，在150-300万之间。而在2018年的1月，再次出现一枚中华民国开国纪念币，圆形背面双麦壹圆字体，通过各家藏友竞拍，以260万的起拍价，最终以346.5万的高价成交。

In 2013, there was a special version of "Sun Xiao tou Kai Guo commemorative coin", long head hexagonal version, which is a rare collection of millions of miles. At that time, many collectors fought fiercely, and finally traded at 1 million 400 thousand. In the past 2014-2015 years, Sun Xiaotou's market price has exceeded 100 million, and some special editions have appreciated faster than 150-300. In January, in 2018, a reappearance of a commemorative coin of the Republic of China was reappeared, with a round back of double wheat and one round font, bidding by all the friends of the Tibetan people, at the starting price of 2 million 600 thousand, and finally trading at a high price of 3 million 465 thousand.